
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. SUU 346 (Alm. del), som 
Sundhedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 2. marts 2007 
 

Spørgsmål SUU 346: 
"Ministeren bedes redegøre for i hvilket omfang og hvornår ministeren hen-

holdsvis ministeriet har været bekendt med, at der manglede indkøb af 10 

strålekanoner til kræftbehandlingen i amterne (nu i regionerne) i forhold til 

det planlagte og anbefalingerne i kræftplanerne." 

 

 

Svar: 
Dette spørgsmål blev stillet som samrådsspørgsmål AI forud for samrådet 

om kræft (AA-AG) den 23. februar 2007. Som svar på spørgsmålet SUU 

342 har jeg oversendt mit talepapir fra samrådet til udvalget. Jeg kan hen-

vise hertil.  
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